

## دعوة لحضور اجتماع الجمعية العامة غير العادية لمجمع شركات المناعي ش.م.ع.ق.

## عزيزي المساهم،

يسر مجلس إدارة مجمع شركات المناعي ش.م.ع.ق. ("المجمع") دعوة مساهمي المجمع ("المساهمين") لحضور اجتماع الجمعية العامة غير العادية والمزمع عقده افتراضياً باستخدام منصة تطبيق "زوم" يوم الاثنين الموافق 8 سبتمبر 2025م في تمام الساعة الرابعة والنصف عصراً بتوقيت الدوحة، عقب إكمال عملية التسجيل وذلك للنظر في ومناقشة والموافقة على البنود الواردة في جدول الاجتماع. وفي حالة عدم اكتمال النصاب، سيتم تأجيل الاجتماع و سيعقد اجتماع آخرٌ عن طريق نفس الوسائل الالكترونية يوم الاثنين الموافق 15 سبتمبر 2025م في تمام الساعة الرابعة والنصف عصراً بتوقيت الدوحة.

## جدول أعمال الجمعية العامة غير العادية:

- (1) سماع كلمة سعادة رئيس مجلس الإدارة.
- (2) النظر في ومناقشة و الموافقة على توصية مجلس الإدارة بالتصرف من قبل داماس العالمية المحدودة (الشركة التابعة المملوكة بالكامل للمجمع والمسجلة في الإمارات العربية المتحدة)، لتايتان هولدينغز انترناشونال ش.م.ح. (كيان مسجل في الأمارات العربية المتحدة، وهي شركة تابعة مملوكة بالكامل لشركة تايتان المحدودة، شركة مقرها الهند) في 670,000 حصة (تمثل حصة بنسبة 67%) في سيجنيتشر جيولري هولدنغ ليمتد (وهي شركة مسجلة في الأمارات العربية المتحدة) ("صفقة البيع") وتفويض مجلس الإدارة بعمل والقيام بجميع التصرفات والأفعال حسبما يكون لازماً لإكمال صفقة البيع بما في ذلك استكمال و الموافقة على النصوص والشروط وسعر البيع.
- (3) تفويض مجلس الإدارة أو رئيس مجلس الإدارة أو أي أشخاص مفوضين من قبل مجلس الإدارة (كل منهم "شخص مفوّض") بما يلي:
- أ. تبنّي أي قرار أو اتخاذ أي إجراء حسبماً يكون ضرورياً لتنفيذ أي وجميع القرارات المشار إليها أعلاه بما في ذلك، دون تقييد، إنفاذ وتوقيع أية مستندات واتفاقيات فيما يتصل بصفقة البيع؛
  - ب. استكمال والموافقة على نصوص وشروط صفقة البيع (بما في ذلك سعر البيع)؛
- ج. اتخاذ اي إجراء فيمايتصل بالتفاوض، وتنفيذ وتسليم وأداء والمصادقة على مستندات صفقة البيع المنطبقة حسبما يراه الشخص المفوض ضرورياً أو مناسباً بجانب أية مستندات ذات صلة بذلك؛
- د. إعطاء، تحرير، الموافقة على شكل، توقيع، التوقيع بالأحرف الأولى على، تنفيذ (بالتوقيع باليد أو الختم أو كسند) إرسال والمصادقة على مستندات صفقة البيع ذات الصلة وأية مستندات ذات صلة بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر الخطابات، الإشعارات، الشهادات، الإقرارات، الإيصالات، التخويلات، نماذج التحويل، الأوامر، المخالصات، التنازلات، التفويضات، تعيين الوكلاء لتبليغ الدعاوى والمستندات الأخرى (سواء أكانت ذات طبيعة متشابهة أو خلافه) حسبما يعتبر في رأي الشخص المفوض وحده و تقديره المطلق ضرورياً أو مرغوباً لغرض إنفاذ أو استيفاء أو استكمال أو ضمان أداء و إكمال صفقة البيع؛
- ه. استكمال والموافقة على وتنفيذ والقيام أوضمان تنفيذ والإصدار نيابة عن المجمع كافة المستندات الأخرى (بما في ذلك أية إعلانات صحفية أو إفصاحات إلى هيئة قطر للأسواق المالية أو بورصة قطر)





والأفعال والأشياء كيفما يكون لازماً أو مطلوباً أو مرغوباً في التقدير المطلق للشخص المفوض وحده للقيام بصفقة البيع وإنفاذها.

## المستندات والبيانات المطلوبة للتسجيل:

## بالنسبة للأشخاص الطبيعيين:

- صورة من مستند اثبات الهوية ساري المفعول (بطاقة شخصية أو جواز سفر).
- نموذج تفويض موقع من المساهم في حالة رغبة المساهم في تفويض مساهم آخر لحضور الاجتماع (يرجى الرجوع لموقع المجمع على الانترنت للحصول على صورة من نموذج التفويض).
  - رقم الهاتف الجوّال.
    - رقم المساهم.
- أية مستندات داعمة أخرى يعتبرها المساهم لازمة للتقديم إذا كان ذلك منطبقاً (شهادات الميراث، وكالة وخلافه).

#### بالنسبة للجهات الاعتبارية:

- خطاب أو نموذج تفويض موقع من قبل أحد المفوضين بالتوقيع بالنيابة عن الشركة/ الجهة الاعتبارية وممهور بالختم الرسمي للشركة/الجهة الاعتبارية (يرجى الرجوع لموقع المجمع على الانترنت للحصول على صورة من نموذج التفويض).
  - نسخة من السجل التجاري وبطاقة قيد المنشأة ساريي المفعول و الخاصين بالشركة/ الجهة الاعتبارية.
- صورة من مستند اثبات الهوية ساري المفعول (بطّاقة شخصية أو جواز سفر) لممثل الشركة/الجهة الاعتبارية.
  - رقم الهاتف الجوّال لممثل الشركة/الجهة الاعتبارية.
    - رقم المساهم.
- أية مستندات داعمة أخرى يعتبرها المساهم لازمة للتقديم إذا كان ذلك منطبقاً (شهادات الميراث، وكالة وخلافه).

## عملية التسجيل:

- ستبدأ عمليتا التسجيل والتصويت بحلول الساعة الثالثة والنصف عصراً بتوقيت الدوحة، بينما يبدأ الاجتماع الساعة الرابعة والنصف عصراً بتوقيت الدوحة في تاريخ الاجتماع، أي في 8 سبتمبر 2025م.
- يمكن للمساهمين الذين يعتزمون المشاركة في الاجتماع أو ممثليهم المفوضين حسب الأصول الحضور شخصياً في مقر المجمّع في العنوان التالي:
  - مبنى رقم 72 شارع الصناعية الشرقي رقم 100 منطقة رقم 57.
- ابتداءً من الساعة الثالثة والنصف عصراً بتوقيت الدوحة بتاريخ8 سبتمبر 2025 مع كافة البيانات والمستندات المطلوبة آنفة الذكر للتسجيل للاجتماع واستلام الرابط الذي سيقوم بتوجيههم لقاعة الاجتماع الافتراضية على منصة تطبيق زوم.
  - لن يتمكن المساهمون الذين لا يسجلون أنفسهم من الحصول على رابط الاجتماعين.
- عند التسجيل، سيتم منح المساهمين أو ممثليهم المفوضين حسب الأصول بطاقة للتصويت. وبعد ممارستهم حق التصويت يمكنهم المغادرة لحضور الاجتماع عبر منصة تطبيق زوم.
- ستتم عملية فرز الأصوات خلال اجتماع الجمعية العامة غير العادية وفقًا لما هو وارد في جدول أعمال الاجتماع، و سيقوم مدقق الحسابات وممثلو الوزارة والشركة المسؤولة عن عملية التسجيل بفرز الأصوات واعلان النتائج.





#### تنبيه:

- 1. تعتبر هذه الدعوة بمثابة إعلان قانوني لكافة المساهمين دون الحاجة لإرسال دعوات خاصة بالبريد طبقاً لأحكام قانون الشركات التجاربة رقم 11 لسنة 2015م وتعديلاته.
- 2. ينحصر الحق في الحضور والتصويت فقط على المساهمين المسجلين في سجل المساهمين لدى بورصة قطر/شركة قطر للإيداع المركزي للأوراق المالية الصادر في إغلاق التداول في تاريخ الجمعية العامة.
- 3. يجوز للمساهمين الأفراد تفويض مساهم آخر للمشاركة في الاجتماع شريطة أن يكون التفويض ثابتاً بالكتابة وصادر خصيصاً لغرض المشاركة في الاجتماع. ولايجوز تفويض أحد أعضاء مجلس الإدارة لهذا الغرض ولا يجوز أن يزيد عدد الأسهم التي يحوزها الوكيل بهذه الصفة عن 5% من إجمالى رأسمال المجمع.
  - 4. يمثل الأشخاص فاقدي/ناقصي الأهلية (بما في ذلك القصّر والموصى عليهم) ٱلنائبون عنهم قانوناً.
- 5. في حالة عدم اكتمال النصاب لاجتماع الجمعية العامة غير العادية تظل التفويضات الصادرة لحضور الاجتماع الأول سارية المفعول ونافذة لأي اجتماع لاحق ما لم يتم الغاؤها صراحة من قبل المساهم المعني عن طريق إشعار صادر لأمين سر الشركة التابع للمجمع قبل يومين على الأقل من تاريخ الاجتماع.

الدوحة عمر الدورة المسالة الدورة الدورة المسالة الدورة ال

للمزيد من المعلومات وللحصول على صورة من نموذج التفويض يرجى زيارة موقع المجمع على الانترنت www.mannai.com أو الاتصال على مسؤول الاتصال أدناه:

## علاقات المستثمرين:

أبا يزيد أحمد: ت: (+974 44558384) بريد الكتروني: investor.relations@mannai.com.qa



# INVITATION TO THE EXTRAORDINARY GENERAL ASSEMBLY OF MANNAI CORPORATION QPSC

Dear Shareholder,

~15,

P.O. Box : 76 DOHA - QATAR

The Board of Directors of Mannai Corporation QPSC (the "Corporation") have the pleasure to invite the shareholders of the Corporation (the "Shareholders") to attend the Extraordinary General Assembly to be held virtually using Zoom application platform on Monday, 8<sup>th</sup> September 2025 at 4.30 p.m. Doha time, after the registration is completed, to consider, discuss and approve the items on the agenda. If the quorum is not met, the meeting will be postponed and a second meeting will be held by the same electronic means on Monday, 15 September 2025 at 04.30 p.m. Doha time.

#### **Agenda of the Extraordinary General Assembly**

- 1. Hearing the message of His Excellency the Chairman.
- 2. To consider, discuss and approve the recommendation of the Board of Directors of the disposal by Damas International Limited (a wholly-owned direct subsidiary of the Corporation registered in the United Arab Emirates) to Titan Holdings International FZCO (an entity registered in the United Arab Emirates, being a wholly-owned subsidiary of Titan Company Limited, a company based in India) of 670,000 shares (representing a 67% interest) in Signature Jewellery Holding Limited (a company registered in the United Arab Emirates) ("Sale Transaction") and to authorize the Board of Directors to do and perform all such acts and deeds, as may be necessary for the completion of the Sale Transaction, including finalizing and agreeing on the terms and conditions and sale price.
- 3. To authorize the Board of Directors or the Chairman or any persons so authorized by the Board of Directors (each an "Authorised Person"), to:
  - A. adopt any resolution or take any action as may be necessary to implement any and all of the above resolutions including, without limitation to give effect and to sign any documents and agreements in relation to the Sale Transaction;
  - B. finalise and agree the terms and conditions of the Sale Transaction (including the sale price);
  - C. take any action in connection with the negotiation, execution, delivery, performance and the ratification of the applicable Sale Transaction documents as the Authorised Person shall deem necessary or appropriate as well as any related documents;
  - D. give, make, agree the form of, sign, initial, execute (under hand or seal or as a deed) dispatch and ratify the relevant Sale Transaction documents and any related documents including, but not limited to letters, notices, certificates, acknowledgements, receipts, authorisations, transfer forms, instructions, releases, waivers, proxies, appointment of agents for service of process and other documents (whether of a like nature or not) as may



- in the sole opinion and absolute discretion of the Authorised Person be considered necessary or desirable for the purpose of giving effect to, consummating or completing or procuring the performance and completion of the Sale Transaction; and
- E. finalise, approve, execute and do or procure to be executed and done on behalf of the Corporation all such other documents (including any press announcements or disclosures to the Qatar Financial Markets Authority or the Qatar Stock Exchange), acts and things as it may be necessary, required or desirable in the absolute sole discretion of the Authorised Person to carry out and give effect to the Sale Transaction.

#### **Documents and Information Required for Registration**

#### For Natural Persons:

- Copy of valid Identification document (ID or passport).
- Proxy form signed by the Shareholder in case he/she is willing to deputize another Shareholder to attend the meeting (please refer to Corporation's website for a copy of the proxy form template).
- Mobile number.
- NIN number.
- Any other supporting documents that the Shareholder deems necessary to be presented, if applicable (Inheritance certificate, power of attorney etc.).

#### For Legal Persons:

- Authorization letter or proxy form signed by an authorized signatory of the company/legal person and stamped by the company/legal person's official stamp (please refer to Corporation's website for a copy of the proxy form template).
- Copy of valid Commercial Registration and Computer Card of the company/legal person.
- Copy of valid identification document (ID or passport) of the representative.
- Mobile number of the representative.
- NIN number.
- Any other supporting documents that the Shareholder deems necessary to be presented, if applicable (Inheritance certificate, power of attorney etc.).

#### **Registration Process**

orporation Q

- The registration and voting processes will start at 3.30 p.m. Doha time, while the meeting will begin at 4.30 p.m. Doha time on the date of the meeting i.e. 8<sup>th</sup> September 2025.
- Shareholders who intend to participate in the meeting or their duly authorised representative, should visit the head office of the Corporation in person at the following address:
   Building No 72, East Industrial St. No 100, Zone No. 57
   at 03.30 p.m. Doha time on 8<sup>th</sup> September 2025 with all the required information and documentation stated above to register for the meeting and receive link which will direct them to the virtual meeting room based in Zoom application platform;

Shareholders who do not register will not be given the link for the meetings.



- Upon registration, the shareholders or their duly authorized representatives will be given
  voting cards and after exercising the voting right, the shareholders are free to attend the
  meeting virtually via the Zoom application platform.
- The vote counting process will take place during the EGA meeting in accordance with the meeting agenda. The Auditors, Ministry representatives and the company in charge of the registration process will count the votes and declare the results.

#### **NOTES:**

- 1. This invitation shall be deemed as a legal announcement to all shareholders without the need to send a special invitation by post in accordance with Qatar's Commercial Companies Law No. (11) of 2015 (as amended).
- 2. Only Shareholders listed on the Qatar Exchange/Qatar Central Securities Depository's shares register issued upon the close of trading on the date of the General Assembly shall have the right to attend and vote.
- 3. Any individual shareholder may appoint another shareholder to attend the meeting as their proxy, provided that such authorization is in writing and given specifically for the purpose of participation in the meeting. Such proxy shall not be a member of the Board of Directors. The number of shares held by a proxy must not exceed 5% of total share capital of the Corporation.
- 4. Any Shareholder lacking capacity (including minors and persons placed under guardianship) shall be represented by their legal representative.
- 5. In the event of a failure to attain a quorum for the EGA, the proxies issued to attend the first meeting shall be considered valid and effective for any following meeting, unless they are expressly cancelled by the concerned Shareholder via a notice issued to the Company Secretary of the Corporation at least two days prior to the date of the meeting.

Suhaim Bin Abdulla Bin Khalifa Al Thani

Chairman 13<sup>th</sup> August, 2025

For more information and to obtain a copy of the proxy form, please visit the Corporation's website www.mannai.com or call the following contact person:

• Investor Relations: Abayazeed Ahmed, Tel: +974 44558384, email: investor.relations@mannai.com.ga